
entrevista 
MARIA-NADAL SAU, gerent de MercaMollet i EMFO 

''La fusió d'Emfo i MercaMollet 
és una decisió política 

que cal valorar'' 
Maria-Nadal Sau ocupa la gerència de dues empreses municipals. Des del 1997 està al 
capdavant de l'Empresa Municipal per a la Formació Ocupacional i TOcupadó (Emfo), i des de 
r i de gener del 2008 ho combina amb la gerència de MercaMollet, en substitució d'Antonio 
Escribano. 

Com s'ho fa amb dues 
gerències? 
És cert que són dues empreses, 
dos consells d'administració i 
dues comptabilitats, però avui en 
dia hi ha avenços tecnològics, i 
des d'un despatx puc treballar 
amb dos servidors i compartir 
informació, per exemple. També 
em serveix molt el correu 
electrònic, i a més, les distàncies 
entre les dues empreses són 
curtes. Fa 10 anys que estic a 
Emfo, una empresa consolidada 
i perfectament organitzada. Ara 
estic en plena fase coneixement 
de MercaMollet. 

Veu possible ia fusió de les 
dues empreses? 
Impossible no hi ha res, igual 
que d'imprescindible no hi ha 
ningú. Ara hi ha una gerència 
compartida de les dues empreses, 
i a partir d'aquí el model que 
evolucionarà pot ser divers. 
Encara és difícil pronunciar-se. 
Caldrà valorar els pros i contres, 
la viabilitat tècnica, i al final és 
una decisió política que cal 
madurar. 

Parla de fase de coneixement, 
què ha trobat? 

Jo sola 
no podria 
fer res, 
tinc un 
gran 
equip a 
les dues 
empreses 
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